
PROTOKÓŁ Nr XXXIX/13 

z sesji Rady Gminy Łubnice 

odbytej dnia 29 listopada 2013 roku 

  

  
W sesji udział wzięli wszyscy radni. 

  

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

  
1. Anna Grajko – Wójt Gminy 

2. Leszek Ziółek – Sekretarz Gminy 

3. Danuta Lasota – Skarbnik Gminy  

4. Sołtysi 

  

Przyjęto protokół z poprzedniej sesji. 

  

Proponowany porządek obrad:  

1.     Podjęcie uchwał dotyczących zmian w budżecie gminy na 2013 rok. 

2.     Podjęcie uchwał podatkowych 

3.     Podjęcie uchwały w sprawie zmian terminów płatności za śmieci. 

4.     Informacja Wójta Gminy o bieżącej pracy między sesjami. 

5.     Sprawy różne i interpelacje. 

  

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

  

Ad. 1 

  

P. Przew. – zapoznał z projektem uchwał. 

P. Skiba – chciałbym żeby podjąć dyskusję nad Kapitałem Ludzkim bo w sumie nie wiemy na 

co to idzie, bardzo mało mają z tego dzieci. 

P. Wójtowicz – czy z kimś są te projekty uzgadniane, popieram wniosek żeby więcej było na 

dzieci mniej na promotorów. 

P. Skarbnik – tak zawsze jest z Kapitałem Ludzkim, jest to już ostatnia szkoła, która z tego 

korzysta. 

P. Bryk – jaki jest wpływ i kogo na rozłożenie środków w takich projektach ile na co 

P. Wójt – jeśli chodzi o Kapitał Ludzki to wszyscy mamy podobne zdanie. Szkoły jako 

jednostki organizacyjne samodzielnie mogą składać i składają wnioski, jest to już ostatnia 

szkoła, która z tego korzysta. Jest konkretnie określone jaki % na co mogą przeznaczyć i tych 

wytycznych muszą się trzymać. Jeśli są jakieś nieścisłości to są negocjacje a najczęściej taki 

wniosek jest odrzucany. Ja wiem, że duże pieniądze idą na płace i tak było w każdej szkole. 

W zasadzie to my nie dokładamy środków do tych projektów tylko swoja pracę do rozliczenia 

wydatkowania i później jesteśmy kontrolowani. 

Dla pocieszenia powiem wam, że w nowym okresie finansowania wszystkie twarde projekty 

muszą być powiązane z miękkimi i np. jak będziemy składać wniosek na kanalizację to 

będziemy też musieli złożyć wniosek do Kapitału Ludzkiego powiązany z tym na kanalizację. 

P. Skiba – powiadomić media o tym, co w Kielcach siedzą święte krowy 

P. Wójt – to nie w Kielcach wymyślili, tylko jest zalecenie z Unii Europejskiej. 

Uchwała Nr XXXIX/127/13 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok 

jako załącznik do niniejszego protokołu  



14 głosów za 

1 głos wstrzymujący się 

Uchwała Nr XXXIX/128/13 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2013-2016 

jako załącznik do niniejszego protokołu  

Podjęta jednogłośnie. 

  

Ad. 2 

  

P. Przew. – sprawa podatków była przedmiotem obrad komisji gdzie ustalono, że 

pozostawiamy podatki na poziomie tego roku dlatego też dzisiaj będziemy podejmować tylko 

uchwałę o podatku rolnym. Uchwała ta została przesłana do Izby Rolniczej celem 

zaopiniowania. Opinia Izby Rolniczej jest pozytywna (w załączeniu) 

Uchwała Nr XXXIX/129/13 

w sprawie obniżenia ceny skupu żyta jako podstawy do obliczenia podatku rolnego na 2014 

rok 

jako załącznik do niniejszego protokołu  

Podjęta jednogłośnie. 

  

Ad. 3 

  

P. Przew. – jak pamiętacie przy podejmowaniu uchwał śmieciowych była mowa o tym, że jak 

coś nie będzie pasować to będziemy zmieniać te uchwały ponieważ jest to nowa ustawa i nie 

wiemy jak to będzie w praktyce funkcjonować. Teraz zachodzi potrzeba zmiany terminów 

płatności tak żeby sołtysi nie musieli chodzić 2 razy tylko przy zbieraniu podatku rozdadzą 

ludziom dokumenty do wpłaty za śmieci. 

Uchwała Nr XXXIX/129/13 

w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi 

jako załącznik do niniejszego protokołu  

Podjęta jednogłośnie. 

  

Ad. 4 

  

P. Wójt – odbyło się spotkanie w Rzędowie, zgodnie z planem budowa wysypiska śmieci ma 

się zakończyć 15 marca 2014 roku. Nowy przetarg na odbiór śmieci będzie już ze 

wskazaniem składowiska w Rzędowie. 

Na jednym z posiedzeń spółki padła propozycja zakupu udziałów. Od wysokości wniesionego 

udziału będą upusty w opłatach. W projekcie budżetu nie przewidzieliśmy zakupu udziałów 

ale jak będzie budżet opracowywany to można przewidzieć. 

Odbył się konwent wójtów powiatu staszowskiego dotyczący wykorzystania środków z 

Ochrony Środowiska oraz inwestycji drogowych. 

W wykorzystaniu środków zajmujemy 4 miejsce. Z inwestycjami drogowymi już nie jest tak 

dobrze i rokowania nie są najlepsze, bo jak pamiętacie miała być robiona droga w Gacach ale 

wniosek do Narodowego Programu Odbudowy Dróg Lokalnych nie przeszedł, pisali 

odwołanie ale jeszcze nie ma odpowiedzi. 

Odbyło się kilka spotkań z projektantami dotyczących kanalizacji. Pojawiają się problemy bo 

dużo osób szczególnie zamiejscowych nie wyraża zgody na przeprowadzenie kanalizacji 

chyba, że zapłacimy odszkodowanie. Można obejść ale  wtedy wydłuża się linia. Już została 

podpisana umowa na roboty dodatkowe. Zastanawiamy się czy nie budować przepompowni 



w drogach gminnych tzw. przepompownie najazdowe. A jak się nie da inaczej to będziemy 

się zastanawiać czy dzierżawić czy wykupywać działki. We wrześniu złożyliśmy wniosek o 

wydanie oceny oddziaływania na środowisko, do tej pory nie mamy odpowiedzi co do 

kanalizacji a na oczyszczalnie jest pozytywna. Prośba do sołtysów i radnych żeby wpływali 

na swoich mieszkańców, bo jak nie wyrażą zgody i linia będzie szła inaczej to cały proces 

będziemy musieli zaczynać od nowa. 

Odbył się przegląd gwarancyjny drogi Łubnice – Słupiec, został przesunięty termin gwarancji 

a wykonawca zadeklarował się, że wykona usterki. 

Przegląd boiska w Łubnicach – bieżnia i nawierzchnia maja być wymienione do 31.07.2014 

roku. 

Konkurs „ Pięknie żyć” wczoraj były szkoły podstawowe a dzisiaj gimnazjum. 

Pojawiło się dużo wydawnictw, które chcą publikować nasze osiągnięcia. Mam pytanie do 

państwa czy korzystamy czy nie 

P. Skiba – ja się wypromujemy to zobaczą w Kielcach czy Warszawie i powiedzą, że jak tak 

dobrze mają to po co im dawać. 

P. Wójt – raz tylko wykupiliśmy ½ strony w Echu, ponieważ wszystkie gminy z naszego 

powiatu były żebyśmy nie byli najgorsi to kupiliśmy te pół strony, np. Staszów miał 3 strony. 

Ponieważ jesteśmy jedną z dwu nie zadłużonych gmin w powiecie to pojawiają się głosy, że 

nic nie robimy. 

Pojawia się tez dużo firm, które chcą nam zrobić oświetlenie ledowe. Mówię zrobić ponieważ 

to oni by zakupili lampy i wymienili a my byśmy im płacili przez 9 lat po 16 tys. zł rocznie. 

P. Wójtowicz – rozeznawałam sprawę ale oszczędności to my będziemy mieli jeśli sami 

kupimy lampy i wymienimy a tak to nic się nie zaoszczędzi bo oni chcą duże opłaty stałe. 

  

Ad. 5 

  

P. Kwiecień – u nas chodnik się zapada w niektórych miejscach czy jest jeszcze gwarancja. 

Kiedy dostaniemy harmonogram odbioru śmieci wielkogabarytowych. 

P. Wójt – czy jest gwarancja nie wiem sprawdzę. Natomiast co dotyczy się śmieci to przecież 

jest uchwała, że o terminach odbioru takich śmieci będzie oddzielne powiadomienie. 

P. Witek – co zrobić z koszami jak nie chcą 2 tylko 1, żeby za jeden płacić. 

P. Wójt – to nic nie robi czy ma 2 kosze czy 1 bo płaci od osoby a dzierżawa koszy to ustalać 

z firma nie z nami. 

P. Golba – co z remizą Pani Wójt obiecała załatwić sprawę 

P. Wójt – nie ja obiecywałam tylko senator Gil. Na dzień dzisiejszy Zarząd Główny 

wypowiedział się w ten sposób, że oni są właścicielem ale nie mają dokumentu na to i nic nie 

mogą z ty zrobić, należałoby wznowić likwidację i formalnie im to przekazać albo utworzyć 

jednostkę. A jako ciekawostkę powiem, że dobrze że nie jesteśmy właścicielami tego gruntu 

bo najprawdopodobniej  musielibyśmy zapłacić za pomnik, który zamówił Pan Senator i 

postawił koło remizy. 

P. Bryk – przenieść ten pomnik na cmentarz w Beszowej gdzie faktycznie powstańcy leżą. 

P. Golba – co z oczyszczalniami zostało jeszcze parę i nie robią 

P. Wójt – faktycznie zostało jeszcze do zrobienia 7 oczyszczalni ale nie wiem kiedy będą 

robione ponieważ wykonawca ma kłopoty finansowe. 

  

P. Przew. –  Czy ktoś chce jeszcze zabrać głos, nie widzę, wobec czego zamykam obrady 

dzisiejszej sesji. 

  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

  



Protokołowała:      Przewodniczący Rady Gminy 

H.Rogala        Marian Komasara 

  

  

 


